
 

 

Referat fra styremøte i DNT Ringerike 

Tid:  17.04.2023 kl. 17:30 

Sted: Osloveien 10 

Til stede: Tom-Erik Bakkely Aasheim (TEBAa), Julie Ulven (JU), Jan Gunnar Hagen (JGH),  
Harry Hart (HH), Ola Rolid Tørrisplass (ORT), Ellen Næsje (EN) og Karsten Lien (KL) 

Forfall: Mons-Ivar Mjelde (MIM), Vibeke Tjøm (VT) 

Sak 42 ble behandlet rett etter sak 39. 

Agenda Behandling Ansvar 

Sak 34/23: Godkjenning av innkalling 
Én sak ble meldt inn til sak 43 Eventuelt. 
Vedtak: 
Innkallingen ble godkjent. 
 

Beslutning Styret 

Sak 35/23: Referat styremøte 13.03.2023 
Oppfølging av saker: 

• EN har begynt å se på årshjulet. 
• EN har vært på befaring på Bølgensetra. 

Vedtak: 
Referatet ble godkjent. 
 

Beslutning Styret 

Sak 36/23: Konstituering av nytt styre 
Det ble foretatt en presentasjonsrunde rundt bordet. 
Egne fokusområder i styret ble diskutert. 
Vi må finne en ny stikoordinator (det bør ikke være styreleder). 
Padleleden mellom Bagn og Tyrifjorden – vi må få denne opp som 
en sak igjen. HH tar den med til styret i SHKK. 
JGH ser på dette med frivillighet – fram til vi får en ansatt til. 
Alle må undertegne styreinstruksen. 
Vi må finne en løsning når MIM trekker seg i forbindelse med 
valget til høsten. 
Skal vi bruke Teams istedenfor e-post? Dette vurderes hvis alle 
kan benytte det. 
 

Beslutning Styret 

Sak 37/23: Referat og evaluering av årsmøte 23.03.2023 
Styret tar referatet til orientering. Dette må undertegnes, slik at 
det kan benyttes til å melde inn endringer i styret til 
Brønnøysund. 

Orientering Styret 



Evaluering av årsmøtet: Hønefoss vg. skole var et fint sted. Vi bør 
sikre at vi har mikrofon/høyttaler. Er det mulig å gjøre noe med 
alarmen? 
Vi må få bedre kontroll over tida – dette gjelder både saker under 
årsmøtet og foredrag. 
 
Sak 38/23: Daglig leders punkt 

• Sti- og merkekurs til uka. Første tirsdagstur i morgen. 
Torsdagstur neste uke. Gjennomført skitur til Gyranfisen 
og Finn Fram-dagen. 

• Noen kurs er noe utsatt pga. mye snø. 
• Vært med på: Årsmøtet. Koiesjefmøte. Befaring på 

Bølgensetra. Styremøter i SHKK. 
• XL-bygg har bevilget kr 200 000 til Tjuenborgkoia. TEBAa, 

koiesjef Ulf Odderbø og EN har hatt et møte. 
• Har fått kr 70 000 fra DNT til Aktiv i hundre. Må ha et 

forutsigbart turtilbud. Dekker også kurs og dugnader. 
• Søke på friluftstrim? 
• Hyttefondet – også søkt Tjuenborgkoia der. 
• Opptur – vi velger å stå over dette i år. Bl.a. pga. nye 

nettsider mm. og få ansatte. 
• Ole Haakon Opperud ønsker å bistå i høringssaker. EN tar 

kontakt med han. 
• Tilbud om rabatt på eller fri bekledning til 

styremedlemmene? EN sender ut lenke. 
 

Orientering Daglig leder 

Sak 39/23: Kvartalsoversikt budsjett/regnskap 
Vedtak: 
Saken utsettes. Oversikten sendes ut til styret med en gang den 
mottas. 
 

Orientering Daglig leder 

Sak 40/23: Landsmøte 2023 i Trondheim 
Vi kan ha med fire delegater. 
Vedtak: 
Aktuelle deltakere er TEBAa, EN, JU og ORT, men alle må snarest 
gi tilbakemelding om det passer. 
 

Beslutning Styret 

Sak 41/23: Koier og stier 
• Koiesjefsmøte – alle koiene var representert. 
• Stimøte førstkommende torsdag. 
• Har fått tilskudd til Tjuenborgkoia. Kan evt. flytte midler til 

andre koier. 
• Info-tavla på torget måtte vaskes pga. tagging. 
• Boka «Våre best bevarte hemmeligheter» lanseres 11.05. 

Vassfarstien er nevnt i denne. 
• Innspill fra Nyhus Turlag. Vi tar et møte med dem. 

Orientering Styret 



• Storekrakkoia. Planlegger å sette opp nytt gjerde rundt 
Veslekrak for å holde sauen ute. 

• Gassmontering på koiene. TEBAa videresender skriv. 
• Gyrihaugen: Arbeidet der er snart ferdig. Skal vi satse på 

gapahuk? Skal ha et felles møte for tiltak. Har spurt 
Sparebank-stiftelsen om midler. 

• Bølgensetra: EN har vært på befaring. Bør ha et møte med 
eieren. Ny befaring når snøen har gått. 

• Det er lite med stier mellom Randsfjorden og Sperillen. 
Ses i sammenheng med hytter på Søre Vælsvatnet og 
Smikkstugun. 

• Søre Vælsvatnet: Befaring på Røssholmvillaen (flest 
sengeplasser) og Skandinavien (koseligst). Også vurdere 
hytte ved Nakkerud, denne er også eid av kommunen. 

• Trekanten i Vassfaret: To mulige hytter. 
 
Sak 42/23: Egenevaluering styret – Gjennomgang av resultater 
7 av 8 har svart. Vi brukte i snitt 20 minutter på å gjennomføre 
den. 
Stort sett veldig mye positivt, også for styreleder og daglig leder. 
Men vi har fortsatt noen forbedringsmuligheter. 
 

Diskusjon Styret 

Sak 43/23: Eventuelt 
• Bemanningssituasjonen 

TEBAa gjennomgikk hva som har skjedd det siste året. 
Vedtak: 
Vi lyser ut et vikariat i 40 % – inkludert at vi tar kontakt 
med NAV. Kan det fortsatt være aktuelt å dele en stilling 
med DNT Drammen? 

 

  

Sak 44/23: Neste møte 
Mandag 15.05.2023 kl. 1730. 
 

  

 

Møtet ble hevet kl. 2135. 

 

Tom-Erik Bakkely Aasheim       Karsten Lien 
Styreleder DNT Ringerike       Sekretær DNT Ringerike 


